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~~~~~:::~~~g.\?bc~~~~~elaCja do Burmistrza Gi~ Koziegtowy 
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W zwiilZku z deklaracjil Pana Burmistrza na lutowym zebraniu z mieszkancami 

Koziegt6w w sprawie koniecznosci budowy obwodnicy , prosz~ 0 

przedstawienie podj~tych dziatan przez Pana Burmistrza w tej sprawie . 

Prosz~ rowniez 0 przedstawienie planowanych przez Pana dziafan w sprawie 

budowy obwodnicy z zaznaczeniem terminow realizacji tychze dziafan . 

Z powazaniem 

RadnyGiM 

Antoni Bielecki 


